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Abstract (en)
This device comprises a receptacle (1) having at least two concentric walls (2,3), the outermost of these walls forming a shell, the innermost (3) of
these walls forming a deformable leaktight bag (4) of variable volume serving as a container for the product to be dispensed, the shell being fitted
with an orifice (5) for bringing the said bag (4) to ambient pressure. The receptacle (1) is equipped with a metering pump (26) without air intake
having an inlet orifice (41). The pump (26) is connected to an element (42) disposed in the bag and having a circular opening (43) communicating
with the said inlet orifice (41). This device is characterised in that the deformable wall (3) has a thickness and a structure which are substantially
uniform and in that the said element (42) comprises, around the opening (43) via which it emerges into the bag (4), a plurality of projections forming
a strainer which cannot be clogged up by the wall (3). <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce dispositif comporte un récipient (1) à au moins deux parois concentriques (2, 3), la plus externe de ces parois formant une coque, la plus interne
(3) de ces parois formant une poche étanche déformable (4) de volume variable servant de conteneur pour le produit à distribuer, la coque étant
munie d'un orifice (5) de mise à la pression ambiante de ladite poche (4). Le récipient (1) est équipé d'une pompe doseuse (26) sans reprise d'air
ayant un orifice d'aspiration (41). La pompe (26) est raccordée à un élément (42) disposé dans la poche et présentant une ouverture circulaire (43)
communiquant avec ledit orifice d'aspiration (41). Ce dispositif se caractérise par le fait que la paroi déformable (3) a une épaisseur et une structure
sensiblement uniformes et que ledit élément (42) comporte autour de l'ouverture (43) par laquelle il débouche dans la poche (4), une pluralité de
saillies formant une crépine non colmatable par la paroi (3). <IMAGE>
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